
خود گاریدو 
دنبال 

این بود 
که بلیت 

برگشتش 
اوکی شود 

و نیاز 
است که 

مشکلات 
پروازهای 

خارجی 
حل شود

مصاحبه و خبر

سوژه

بازیکن ما مجاز بوده که کارت بازی اش صادر شد
باشگاه استقلال هم به سهمیه بازیکن خارجی پرسپولیس شکایت کرده بود اما چون شکایت شان در مهلت قانونی ثبت نشده 

بود ترتیب اثر داده نشد. چه صحبتی درباره این شکایت دارید؟
بالاخـــره وقتـــی ما بازیکن خارجی می گیریم با توجه به شـــرایط ســـهمیه و اینکه ســـهمیه ســـوخته یا آزاد اســـت اقـــدام می کنیم. مگر ســـازمان 
لیـــگ بـــرای این بازیکن کارت بـــازی صادر نکرده پس حتمـــاً مجاز بوده که قراردادش ثبت شـــده و کارت بـــازی هم صادر کرده انـــد. این یعنی که 

بازیکن مجاز اســـت بـــازی کند اما همـــان طور که گفتم مدام می خواهند برای پرســـپولیس حاشـــیه درســـت کنند.

 پروازها کنسل شود کاری نمی توانیم کنیم
بازی های آسیایی استقلال و سپاهان در کشور ثالث برگزار می شود. نگران نیستید که بعد از انجام بازی در دوحه مقابل السد برای دیدار مقابل 

الغرافه، پرسپولیس هم مجبور به بازی در کشور دیگری شود؟
ببینیـــد، همـــه می داننـــد که کشـــور ما واقعاً از نظر امنیت مشـــکلی نـــدارد اما با جـــوی که به وجـــود آوردند این اتفاقـــات افتاده. تیم هـــای خارجی هم بارها به کشـــور 
مـــا آمدنـــد و رفتند اما وقتی پروازها کنســـل شـــود دیگر نمی شـــود کاری کرد و این کار ما را ســـخت می کند. اینجاســـت که دیگر شـــرایط به ما ارتباطی نـــدارد. هر چند 

هنـــوز چیزی به باشـــگاه مـــا نیامده اما امیـــدوارم ظرف روزهای آینده مشـــکلات میزبانی حل شـــود و فکر نکنم مشـــکلی برای میزبانی بـــه وجود بیاید.

امضای دبیرکل را جعل کردند اتفاقی 
نیفتاد

در ماجرای مصدومیت باهویی 
باشگاه به جعل و به پرداخت 

جریمه سنگینی محکوم شد. در 
این باره چه صحبتی دارید؟

جعـــل نبـــوده، اســـتناد به یـــک کپی بـــوده. 
واقعـــاً نمی دانـــم چـــرا؟ در فوتبال مـــا امضای 
دبیرکل فدراســـیون فوتبـــال را جعل می کنند 
و می فرســـتند AFC اما اتفاقی نمی افتد اما به 
خاطر یک برگه کپی که نمی شود به آن استناد 
کرد رأی می دهند. اینها شـــیطنت هایی است 
که علیه پرســـپولیس می شـــود. حالا یا با من 
بد هســـتند یا با یک نفر دیگر یا با کل باشـــگاه 
مشـــکل دارنـــد که اینطوری حاشـــیه درســـت 
می کننـــد تا جلوی این رونـــد خوب تیم گرفته 
شـــود. این مســـأله خیلی ســـاده بوده و نباید 
اینقدر به آن پرداخته می شـــد. واقعاً ما در این 
فوتبال چیزهای خیلی بدتری دیدیم. این یک 
برگه کپی از MRI بوده و حتی سند رسمی هم 

نبوده. یک کپی بوده و ارزشی هم نداشته.

چمنتختیبهترمیشود
با توجه به اینکه هر چهار بازی 

خانگی پرسپولیس در لیگ برتر 
در چهار ورزشگاه و شهر مختلف 
برگزار شده و باگ های زمین ها با 

حضور پرسپولیس درآمده امیدوار 
هستید که بعد از فیفادی در 

شرایط و زمین های بهتری میزبانی 
کنید؟

امیدوارم شـــرایط بهتر شـــود. واقعاً این مشکل 
کار تیـــم ما را ســـخت کرده. با توجه به شـــرایط 
زمین هـــا نمی توانیـــم فوتبال بـــاب میل مان را 
ارائـــه بدهیم امـــا چاره ای هم نداریـــم و بازی ها 
بایـــد برگزار شـــود. ما هم در اراک بـــازی کردیم 
هم قزوین هم شـــهرقدس هم ورزشگاه تختی. 
یعنی جای دیگری نبود که بازی نکرده باشـــیم. 
البته همین که ورزشـــگاه تختی و شهرقدس به 
چرخه لیگ برگشـــتند اتفاق خوبی اســـت اما 
کیفیـــت زمین ها آن چیزی کـــه ما می خواهیم 
نیســـت. البته من از نزدیـــک می بینم که چقدر 
زحمت می کشـــند تـــا این زمین ها روبراه شـــود 
تا بشـــود در آن بـــازی کرد اما هر کـــدام نواقصی 
دارد. مثـــاً همیـــن ورزشـــگاه تختـــی را خیلـــی 
تـــاش کردند تـــا آن خاطـــرات ما زنده شـــود و 
کار بزرگـــی هـــم بود ضمـــن اینکه هـــر چه بازی 
آنجا برگزار شـــود چمنش شـــرایط بهتری پیدا 
خواهد کـــرد. امیدوارم بعد از فیفادی شـــرایط 

این زمین بهتر شـــود.

باقری: خوشحالم برگشتم
کریم باقری پس از امضای قرارداد با باشـــگاه پرسپولیس 
گفت: ابتدا از آقای درویش تشکر می کنم بابت صحبتی که 
یک ماه و نیم قبل با من داشت و اعلام کرد تمایل دارد من 
دوباره در تیم باشم. من پاسخ دادم همیشه با پرسپولیس 
بودم و زمانی که در تیم بودم تمام تلاشم را کردم که بتوانم 
وظایفم را به خوبی انجام دهم و الان هم که نیستم همیشه 
با پرســـپولیس بودم و ایشان لطف کردند و گفتند کارها را 
انجام می دهیم و من به پرســـپولیس برگشتم. بعد از یک 
سال وقفه ای که پیش آمد خیلی خوشحالم به پرسپولیس 
آمـــدم. وی ادامـــه داد: می دانیـــد مـــن چـــه زمانـــی که در 
پرســـپولیس بازی می کردم و چه زمانی که به عنوان مربی 
در این تیم بودم، تمام تلاشم را انجام می دادم که اتفاقات 
خوبی رقم بخورد. الان هم پرسپولیس پس از آمدن گاریدو 
نتایج خوبی گرفته و اتفاقات خوبی رقم خورده است. خدا 
را شکر تماشاگران همیشه پشت تیم هستند و امیدوارم با 

هم اتفاقات خوبی را رقم بزنیم.

درویش: باقری جمله زرینی به من گفت
رضـــا درویـــش پـــس از امضـــای قـــرارداد کریـــم باقری با 
پرســـپولیس و بازگشـــت او بـــه کادر فنـــی سرخپوشـــان 
گفـــت: آقای باقـــری به خانه خودش بازگشـــت. من هم 
خیرمقدم می گویم و به هواداران تبریک. بعد از یک سال 
خوشـــحالیم که این بار با وجود تیم منسجمی که داریم، 
فقط کریم باقری را نداشتیم که خدا را شکر او هم به لشکر 
پرســـپولیس پیوست و ان شاءالله در ادامه راه بتوانیم آن 

چیزی را که شایسته است، انجام دهیم.
وی افزود: وقتـــی من یک ماه پیش خدمت کریم باقری 
زنـــگ زدم و گفتـــم کـــه آیا تمایـــل دارید به پرســـپولیس 
برگردیـــد، او آن موقع یک جمله زرین گفت. پاســـخ داد 
»چرا نمی آیم؟! بنای من این است که فقط در پرسپولیس 
باشم. در این چند وقت جاهای متفاوتی پیشنهاد دادند، 
اما اساس من این است که با پرسپولیس باشم و هر وقت 

لازم باشد، می آیم.« این قابل ستایش است.

بازگشت عالیشاه به تمرین
پرســـپولیس، تمرین دیروز خود را از ساعت ۱۰:۳۰ دقیقه 
در ورزشـــگاه شـــهید کاظمی آغاز کرد. امید عالیشـــاه در 
بخشـــی از تمرینات گروهی شرکت کرد و سپس زیر نظر 
کادر پزشـــکی، برنامه های اختصاصی خود را دنبال کرد. 
ملی پوشـــان کماکان غایبان تمرینات هستند، به اضافه 
کارلوس گاریدو سرمربی تیم که در روزهای آتی به تمرینات 

تیم اضافه خواهند شد.

حضور گندوز در برد 5 گله الجزایر
تیـــم ملی فوتبال الجزایر در بـــازی انتخابی جام ملت های 
آفریقا به مصاف توگو رفت و در حالی که الکســـیس گندوز، 
گلر شماره یک پرسپولیس را در ترکیب اصلی خود داشت به 
پیروزی پنج بر یک دست پیدا کرد. در این مسابقه در دقیقه 
۱۱ گندوز گل خورد  اما در ادامه ورق برگشـــت و الجزایر پنج 
گل به ثمر رساند او در این بازی یک مهار خوب هم داشت.

بازگشت باقری به کادر فنی پرسپولیس

نیمکت سرخپوشان، پربارتر از همیشه
خبری که هواداران پرسپولیس را خوشحال کرد، بازگشت 
کریم باقری به نیمکت تیم پس از یک ســـال دوری بود. 
اســـطوره باشـــگاه کـــه در کادر فنـــی علی دایـــی، برانکو 
ایوانکوویچ، گابریل کالدرون و یحیی گل محمدی حضور 
داشت، حالا به کادر فنی گاریدو نیز اضافه شده و سرمربی 
اســـپانیایی به دلیل محبوبیت باقری در بین بازیکنان و 
سابقه درخشان او در پرسپولیس از بازگشت وی استقبال 
کرده است. بازخوانی کارنامه کریم باقری نشان می دهد 
که او در قامت مربی توانسته همراه سرخ ها، ۶ قهرمانی 
در لیگ برتر، ۵ قهرمانی در سوپرجام، ۲ قهرمانی در جام 
حذفی و ۲ نایب قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا را به دست 
آورد و جزو پرافتخارترین اسطوره های باشگاه پرسپولیس 
محسوب می شـــود که باید دید در دوران حضور دوباره او 
روی نیمکت سرخ پوشـــان، پرســـپولیس چه عملکردی 
خواهد داشـــت و آیا به شـــمار افتخارات باقری در قامت 
مربی پرسپولیس افزوده خواهد شد یا خیر. او در دوران 
بازی خود هم همراه تیم پرســـپولیس ۲ قهرمانی در لیگ 

برتر و یک قهرمانی در جام حذفی را تجربه کرد.
 یکی از نقاط قوت کادر فنی فعلی پرسپولیس، حضور د و 
کاپیتان باتجربه و محبوب این تیم در کنار گاریدو اســـت 
که می تواند به شـــناخت ســـرمربی اســـپانیایی از فضای 
باشـــگاه کمک کند. اســـتفاده همزمـــان از کریم باقری 
و ســـیدجلال حســـینی در کنار حضور افشـــین پیروانی 
به عنوان سرپرســـت، به این معناســـت که ســـه کاپیتان 
باتجربـــه پرســـپولیس در کنار تیـــم حضور دارنـــد و این 
موضوع می تواند به افزایـــش آرامش تیم و کاهش تنش 
در رختکن کمک کند. موضوعی که در دوران حضور باقری 
به عنوان دستیار برانکو و گل محمدی، سوژه رسانه ها بود 
و بســـیاری کریم باقری را عامل اصلـــی اتحاد و آرامش در 
رختکن پرسپولیس می دانستند. حالا با بازگشت باقری 
به کادر فنی، به نظر می رســـد که تیم پرســـپولیس چه در 
داخل زمین و چه در خارج زمین تکمیل شده و شاگردان 
گاریدو، خود را برای مقاطع حســـاس فصل در لیگ برتر و 

لیگ نخبگان آماده می کنند.
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باشـــگاه  ورزشـــی  معـــاون  بادامکـــی  حســـین 
پرســـپولیس از بازگشـــت کریم باقری بشـــدت 
اســـتقبال کـــرده و دربـــاره شـــایعات و حواشـــی 
می کنـــد.  صحبـــت  باشـــگاه  ایـــن  پیرامـــون 

را بخوانیـــد: بادامکـــی  بـــا  گفت و گـــو 
آقا کریم هم برگشت. در دوران بازی 
با شما و پژمان نوری ارتباط بسیاری 

خوبی داشت و حتماً از بازگشت او به 
پرسپولیس خوشحالی.

خـــب بالاخـــره لازم نیســـت که مـــن دربـــاره آقا 
کریم صحبت کنم. ایشـــان در هر ســـمتی بوده 
چـــه بازیکن چه مربی بـــه تیم کمک کرده و خدا 
را شـــکر که برگشـــتند. در واقع ایشان باید به ما 
خوشـــامد بگویند. فکر می کنم بازگشت ایشان 
خبـــر خوبی بود.  درویش بـــرای اینکه این اتفاق 
بیفتـــد خیلی زحمت کشـــید و صفـــر تا صدش 
را پیـــش بـــرد که ایـــن کار جـــای قدردانـــی دارد. 
امیـــدوارم بـــا حضور آقا کریم جو تیم بهتر شـــود 
و ایشـــان کنار بقیـــه اعضای کادر فنـــی مثمرثمر 
باشـــند ضمن اینکه خوشـــحالم هواداران هم از 

این اتفاق خوشـــحالند.
یک دوره ای می گفتند آقا کریم نقش 

ناظم در رختکن را دارد و از این جهت 
حضورش مؤثر است اما در سال 

آخری که بود در حوزه فنی هم رسماً 
ورود کرده و به یحیی کمک می کرد. 

فکر می کنی در تیم گاریدو از چه 
منظر مفید باشد؟

مـــن فکر می کنـــم در هـــر دو مـــورد تواند کمک 
کند. بالاخره ایشـــان در بالاترین ســـطح فوتبال 
اروپـــا تجربـــه کار کـــردن دارد و در بحـــث فنـــی 
می توانـــد کمـــک کند ضمـــن اینکـــه از آن منظر 
کـــه بقیـــه می گوینـــد هم بســـیار مفید اســـت. 
فکـــر کنـــم وقتی با  گاریـــدو صحبت کنـــد حتماً 
انتظاراتی که از ایشـــان دارد را مطرح خواهد کرد 
و فکر نمی کنم مشـــکلی وجود داشـــته باشـــد و 

حتمـــاً می توانـــد خیلی کمـــک کند.
از نظر قراردادی چطور؟ چون خود آقا 

کریم حرفی از قرارداد نزد.
بالاخره قرارداد بســـته شد که ایشـــان آمدند اما 
خب بـــرای خودش این مســـأله در اولویت نبود 

و همین که کنار تیم باشـــد فوق العاده اســـت.
مسأله مهرداد خانبان به کجا رسید؟ 

آیا رسماً از پرسپولیس جدا شده یا 
هنوز نه؟

ببینیـــد  خانبـــان هـــم خیلـــی کمک کـــرده اما 
یـــک ســـوء تفاهمی پیـــش آمـــده بود کـــه وقتی  

گاریـــدو برگـــردد و  درویش صحبت کند ایشـــان 
می تواننـــد کنـــار ما باشـــند.

برای جذب بازیکن آزاد مثلاً در پست 
وینگر اقدامی کرده اید؟

نـــه، البته هنـــوز تکلیف ســـهمیه خارجی بعدی 
ما مشـــخص نیســـت و اینکه بالاخره می توانیم 
ســـهمیه ششـــم را بگیریـــم یـــا نه ضمـــن اینکه  
گاریـــدو هنوز چیزی بـــه ما نگفته امـــا آنچه فعلاً 
مشـــخص اســـت اینکه ما می توانیم یک بازیکن 

آزاد جـــذب کنیـــم که باید ایرانی باشـــد.
طی دو روز اخیر شایعاتی درباره اینکه 
شاید گاریدو به ایران برنگردد مطرح 
شده. این شایعه را تکذیب می کنید؟

قطعاً حاشـــیه و شـــایعات دور و بر پرســـپولیس 
بـــوده و هســـت. الان که شـــرایط پرســـپولیس 
خـــوب اســـت خیلی هـــا دوســـت دارنـــد خوب 
بمانـــد. خود ایشـــان دنبـــال این بـــود که بلیت 
برگشـــتش اوکی شـــود و نیاز است که مشکلات 
پروازهـــای خارجی حل شـــود. ما هـــم پیگیریم 
که مشـــکل ایشان حل شـــود و بموقع برگردند. 

گاریدو خودش پیگیر است تا بلیت برگشتش اوکی شود

بادامکی: آقا کریم باید به ما خوشامد بگوید
مصاحبه

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

 محمدرضـــا رحیـــم پـــور /   میـــلاد محمدی، 
مدافع چپ پای تیـــم ملی فوتبال ایران، در 
بازی اخیر تیم ملی با چالش های جدیدی 
مواجه شد. پس از اخراج صالح حردانی 
و دقایـــق کوتاهی که ســـامان قدوس 
در پســـت دفاع چـــپ قرار داشـــت، 
امیر قلعه نویی تصمیم به جابه جایی 
محمدی به سمت راست گرفت. این 
تغییر که برای اولین بار در کارنامه ملی 
محمدی اتفاق افتاد، نشان از اعتماد 

سرمربی به توانایی های وی داشت.
 در این بـــازی، میلاد محمدی توانســـت 
عملکردی فوق العاده داشـــته باشـــد و کیفیت بالا و 
تســـلط خوبی در فـــاز دفاعی به نمایش بگـــذارد. او 
در مقابل ماشـــاریپوف، وینگر خطرناک ازبکستان، 
دقایق کمی اشـــتباه مرتکب شـــد و توانایی خود را در 
مدیریت چالش های دفاعی به خوبی نشان داد. این 
موضوع خصوصاً در مقابل تیمی مانند ازبکستان، که 
دارای وینگرهای باکیفیت و تکنیکی است، از اهمیت 

ویژه ای برخوردار بود.
میلاد در این مســـابقه از 8 دوئل یک در برابر خود با 

وینگر های ســـرعتی ازبکستان، ۵ دوئل را پیروز شد 
و یک بازپسگیری توپ و 4 تکل موفق را هم داشت.

 بـــا این حال، نبود بازیکنانی در پســـت های کناری، 
می توانســـت برای تیم ملی مشکل ساز شود. تجربه 
بالای نورافکن و محمدی و همچنین ســـابقه حضور 
نورافکن در پســـت دفاع چپ، بـــه تیم کمک کرد تا 
از ایجـــاد خلأ در خـــط دفاعی جلوگیـــری کند. این 
هماهنگی و تســـلط، نویدبخـــش عملکردی قوی تر 

در بازی های آینده است.
 اما ورود به پست دفاع راست به معنای پایان چپ پایی 
بودن محمدی نیســـت. با توجـــه به کیفیت خوب او 
در ایـــن بـــازی، این احتمال وجـــود دارد که گاریدو نیز 
برنامه هایی برای استفاده از محمدی در آینده داشته 
باشد. پرسپولیس به عنوان یکی از تیم های قدرتمند 
کشـــور نیز شاهد شـــرایط مشابهی اســـت و متوجه 

توانایی های میلاد خواهد شد.
 بـــه ایـــن ترتیـــب، میـــلاد محمدی بـــا نشـــان دادن 
قابلیت هایش در پست جدید، به یکی از ارکان کلیدی 
تیم ملی تبدیل می شود و به نظر می رسد که سرنوشت 
او در تیم ملی و پرسپولیس روشن تر از همیشه خواهد 

بود.

ایلیا بهزاد اول  / در حالی که هواداران پرسپولیس 
نگـــران مصدومیـــت اورونـــوف پیش از دیـــدار با 
چادرملـــو بودنـــد و انتظـــار می رفـــت این ســـتاره 
ازبک حتی برای حضور در دیدار با الســـد مشـــکل 
داشـــته باشد، شـــرایط به طور کامل تغییر کرد و او 
در تمرینات تیم ملی ازبکســـتان حضور یافت. در 
واقع ســـفر اورونوف به ازبکســـتان پیش از انجام 
تســـت MRI در ایران، مانع از این شد تا کادر فنی 
و پزشـــکی پرســـپولیس اطلاعات موثقی از شدت 
مصدومیـــت اورونوف دریافت کننـــد و به همین 
خاطر، شـــایعات زیادی در رسانه ها راجع به مدت 
زمان غیبت او شکل گرفت. در هفته اخیر اما این 
بازیکن در تمرینات تیم ملی ازبکستان حاضر شد 
و آماده حضور در ترکیب اصلی تیم ملی کشورش 
مقابـــل ایران بود که به دلیل درد جزئی، در دقایق 

پایانی بازی به میدان رفت.
 اورونـــوف در دقایق کوتاه حضـــورش مقابل ایران 
عملکرد چندان مؤثری نداشـــت و نتوانست برای 
مدافعـــان تیم ملی فوتبال کشـــورمان خطرســـاز 
باشد اما نکته جالب در خصوص او، وابستگی تیم 
باشگاهی و تیم ملی وی به خلاقیت و کیفیت بالای 

اوست. در حال حاضر هم پرسپولیس 
و هم تیم ملی ازبکستان در غیاب 

اورونوف، کیفیت همیشگی خود 
را ندارنـــد و برنامه های هجومی 
دو تیـــم، به میـــزان آمادگی این 

بازیکن جوان وابســـته است. در 
پایان بازی ایران و ازبکستان، مربی تیم 

ازبکستان که به نمایندگی از سرمربی آنها 
به نشست خبری آمده بود، درباره غیبت 
اورونـــوف گفـــت: »اوســـتون اورونوف به 
مـــا گفت کمی درد دارد و پـــس از آن گفت 
درد نـــدارم. ما همین بازیکنان را در اختیار 

داشتیم و تلاش می کنیم برنامه جایگزینی 
پیدا کنیم.«

 به جز تیم ملی ازبکستان، پرسپولیس نیز در 
هفته هـــای اخیر با چالش نداشـــتن برنامه 
جایگزین بـــرای مصدومیت اورونوف درگیر 

بـــوده و با توجه به مصدومیت های ســـریالی 
و زمینـــه ای ایـــن ســـتاره، باید دیـــد در ادامه 
چه اتفاقی برای پرســـپولیس و ازبکســـتان در 

مسابقات مختلف رخ می دهد.

میلاد محمدی از دفاع چپ به دفاع راست

آزمون موفق تنها ملی پوش پرسپولیس
از برنامه های پرسپولیس تا تیم ملی ازبکستان

همه چیز وابسته به آمادگی اورونوف

کری خوانی السدی ها برایشان تأثیر عکس خواهد داشت

شافعی: بازگشت باقری به نفع سروش هم می شود

محمود شافعی که خودش با کریم باقری 
همبازی بوده بازگشـــت کریم را بهترین 
اتفاق ممکن برای پرســـپولیس می داند. 
بـــه بهانـــه ایـــن اتفـــاق و بازی حســـاس 
پرســـپولیس مقابل السد گفت و گویی با 

شافعی داشتیم.
از بازی مقابل چادرملوصحبت 

کنید که پرسپولیس خیلی 
سخت پیروز شد.

زمیـــن بد تختی مانعی بـــزرگ برای انجام 
بازی خوب بود اما جدا از این مســـأله تیم 

چادرملو بـــا دفاع چندلایه واقعاً شـــرایط 
را ســـخت کرده بود. از سوی دیگر چنین 
تیم هایی واقعاً خطرناک هســـتند چون 
انگیـــزه بالایی دارند و چیـــزی هم برای از 
دســـت دادن ندارند و بازیکنان شان برای 
برد مقابل پرسپولیس و بیشتر دیده شدن 
در بازی پخش مستقیم دست به هر کاری 
می زنند. البته پرسپولیس هم خیلی خوب 
نبود و بازی در مجموع کیفیت فنی نداشت 
اما پرسپولیس در دقایق آخر فشار را خیلی 
بیشتر کرد و به خواسته خودش هم رسید.

در خصوص انجام بازی های 
تیم ملی و بازی های دیگر 
پرسپولیس بعد از دیدار با 

السد که باید در زمین بی طرف 
برگزار شود چه نقدی دارید؟

این نوع برنامه ریزی از ســـوی ای اف سی 
واقعاً خنده دار اســـت چون همه دیدند 

که تیم ملی چنـــد روز پیش با پرواز راهی 
تاشـــکند شـــد و هیچ اتفاقی هم رخ داد 
بـــه همین دلیـــل چگونه اســـت که برای 
بازی های بعدی تیم ملی و پرســـپولیس 
چنیـــن تصمیمـــی می گیرند. ایـــن واقعاً 
کم لطفی در حق تیم ملی، پرسپولیس و 
بقیه نمایندگان ایران در آسیا است. آنها 
دنبال بهانه هســـتند و به منافع تیم های 
باشـــگاهی و تیم ملی ایران شدیداً لطمه 
می زنند. همه می دانند که ایران امن ترین 
کشور است و تصمیمات AFC واقعاً خیلی 
سختگیرانه است چه بسا که ما شاهدیم 
پروازهای ایران به ترکیـــه و امارات انجام 
می شود و مشکلی به شکلی که AFC از آن 

دم می زند وجود ندارد.
در رابطه با بازگشت کریم 

باقری به پرسپولیس چه نظری 
دارید؟

مـــن خـــودم افتخـــار همبازی بـــودن با 
آقـــا کریـــم در پرســـپولیس و تیـــم ملی 
را داشـــته ام. کریـــم یکـــی از بهتریـــن و 
بزرگترین بازیکنان تاریخ فوتبال ماست 
که در پرســـپولیس و تیـــم ملی در نقش 
مربی بســـیار موفق عمل کرد. آقا کریم 
علم فوتبال را خیلی خوب می داند و حتماً 
گاریـــدو از این علم در کنار رزومه فوتبالی 
او نهایـــت اســـتفاده را خواهد برد. کریم 
در قامـــت کمک گاریـــدو خیلی می تواند 
بـــه پرســـپولیس در قالـــب برنامه هـــای 
تاکتیکی و مســـائل دیگر بـــه بازیکنان و 

مربی کمک کند.
به عنوان بازیکن سابقی که 

سال ها در پست هافبک بازی 
کرده دلیل ضعف سروش را در 

چه مسأله ای می بینید؟
بـــه نظرم ســـروش بازیکن خوبی اســـت 

اما من بازی بـــا دو هافبک دفاعی را اصلاً 
برای پرسپولیس نمی پســـندم و در مورد 
ســـروش هم معتقـــدم برنامـــه تمرینی 
ایـــن بازیکن باید تغییر کنـــد و به صورت 
اختصاصـــی جدا از تمرین تیمـــی باید با 
او کار شـــود تـــا مشـــکل بدنـــی و بعضی از 
مشکلات دیگر این بازیکن که به مسائل 
تاکتیکی باز می گردد برطرف شود. شاید 
در این زمینه حضور آقا کریم خیلی به سود 
 سروش و سایر هافبک های پرسپولیس 

شود.
در خصوص بازی مقابل السد 

چه نظری دارید؟
پرسپولیس مقابل تیم های قطری برتری 
نســـبی داشته اســـت. الســـدی ها کری 
خوانده و خواسته اند که روان پرسپولیس 
را جریحه دار کنند اما این کری خوانی برای 

آنها تأثیر معکوس خواهد داشت.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

سوال و جواب

الان ایشـــان کلاس دارند و دوشـــنبه یا سه شـــنبه 
برخواهند گشـــت.

سایت باشگاه اعلام کرده بود شاید 
سفری هم به مراکش داشته باشد.

فکـــر نمی کنـــم. قـــرار اســـت ایشـــان بعـــد از 
کلاس شـــان برگردنـــد.

گاریدو در مصاحبه اخیرش از اینکه 
اخبار تیم بیرون می رود ناراضی بود. 
گفته می شود او یا باشگاه جاسوس 
تیم را پیدا کرده و کنار گذاشته. این 

درست است؟
بالاخـــره در تیم هـــای بـــزرگ این مســـائل وجود 

داشـــته و دارد. از قدیـــم هـــم ایـــن اتفاقـــات در 
تیم مـــا می افتـــاد و حالا کـــه فضای مجـــازی هم 
هســـت خبر تیم بیرون رفته و مـــی رود اما آنهایی 
کـــه اخبار تیم را بیـــرون می دهند باید شـــرایط را 
درک کننـــد. همه دوســـت دارند از پرســـپولیس 
خبر داشـــته باشـــند اما این کار حرفه ای و اخلاقی 
نیســـت. با این وجـــود این مســـأله از قدیم بوده، 
الان هـــم هســـت و در آینـــده هـــم خواهـــد بـــود 
و اینطـــوری نیســـت کـــه بخواهیـــد جلـــوی آن را 
بگیریـــد مگر اینکـــه خود آن فـــرد نخواهد چنین 
کاری انجـــام دهـــد.  گاریـــدو هـــم از این مســـأله 

ناراحـــت بود.


